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Protokół Nr LIII/2023
z LIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odby4a się w dniu 25 stycznia 2023 r.
w godzinach od 10:00 do 13:30

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w
Sępólnie Krajeńskim ul. Tadeusza Kościuszki 11 .

Sesja przeprowadzona przy u$ciu systemu elektronicznego.

Ad. 1. Otwarcie sesji

Otwarcia LIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonal Pan Franciszek
Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej. Poinformował, że sesja będzie utrwalana za
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dżwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w
Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej grniny oraz w inny sposób
zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Burmistrz Sępólna
Krajeńskiego. Pełną klauzulę informacyjną dotyczącą nagrywania i transmisji sesji
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim można znależć na stronie internetowej
www.grnina-sepolno.pl w zakładce Rada Miejska oraz na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie zakładka- sesje Rady Miejskiej -nagrania oraz
na drzwiach wejściowych na posiedzenie sesji. Przypomniał również o przestrzeganiu
przepisów związanych z ochroną danych osobowych.

Następnie Przewodniczący RM przywitał :
- radnych Rady Miejskiej,
- Pana Marka Charta Przewodniczącego Rady Powiatu,
- Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
- Pa?na Dariusza Wojta?nię Sekretarza Gminy,
- przedstawicieli podmiotów medycznych,
- dyrektorów jednostek organizacyjnych,
- kierowników Referatów Urzędu Miejskiego,
- Panie i Panów sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli,
- media,
- oraz wszystkich pozostałych obecnych na sesji, a także tych oglądających w
mediach, szczególnie Mieszkańców Gminy Sępólno Krajeńskie.

Lista obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli z Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego, zaproszonych gości, pracowników
jednostek organizacyjnych oraz pozostałych osób uczestniczących w sesji RM stanowi
załącznik nr 2 do protokołu.

a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM stwierdził na podstawie listy obecności, że na 15 radnych
obecnych jest 14 co stanowi quorum, przy któryrn Rada Miejska w Sępólnie
Krajeńskim może obradować i podejmować prawomocne uchwały.
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Lista radnych RM biorących udzia?ł w sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
Nieobecna wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która usprawiedliwiła swoją
nieobecność. Usprawiedliwienie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad,

że porządek obrad radni otrzymali wrazPrzewodniczący RM poinformowal,
z zawiadomieniem o sesji.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chcia?łby złożayć wniosek o
zmianę porządku obrad.

Głos zabrała radna RM Mariola Turek, która zło$ła wniosek o wykreślenie z
porządku obrad projektu uchwa?ły Rady Miejskiej w sprawie przekazania skargi
skarżącej. Wyjaśniła, że nie zgadza się z uzasadnieniem w tej uchwale, ponieważ
kolejny raz sugerujemy, gdzie skarżąca ma się zwracać i dokąd ma pójść. Dodała, że
Rada nie jest władna, aby wskazywać gdzie ma składać lub nie pozew i jeżeli
powołujemy się juź na pismo z Państwowej Inspekcji Pracy to tarn również było
zapisane, gdzie powinna się udać, ale m.in. było wskazane stowarzyszenie
antymobbingowe, gdzie była wskazana ulica, nazwa tego stowarzyszenia i lokalizacja.
Zapytała dlaczego sugerujemy znowu jakiś sąd. Radna RM Turek stwierdziła, że Rada
nie jest do tego władna i uprawniona.

Głos zabrał radny RM Zdzisław Grzeca, który wyjaśnił, że w uzasadnieniu zostalo
podane, ze przekazując skargę skarżącej jednocześnie wskazujemy jej możliwość
wystąpienia z pozwem do Sądu Pracy. Dodał, że nie nakazujemy jej wystąpić z
pozwem, tylko że jest taka możliwość wystąpienia z pozwem do Sądu Pracy.

Głos ponownie zabra?ła radna RM Mariola Turek, która stwierdziła, że jest wyra?żnie
napisane, że zasugerowała przekazanie skargi skarżącej z jednoczesnyrn
zaznaczeniem, ze skarżąca może dochodzić swoich praw składając pozew do Sądu
Pracy. Doda?ła, że również zapozna?ła się z pismem z Inspekcji Pracy, gdzie jest
wyrażnie napisane, że głębsze porady są w stowarzyszeniu antyrnobbingowyrn.
Następnie radna RM Turek, stwierdziła, że może odczytać fragment pisma z
Państwowej Inspekcji Pracy.

Przewodniczący RM poprosił radną RM Mariolę Turek o sformułowanie wniosku.

Radna RM Turek zło$ła wniosek o zmianę porządku obrad o wy?-creślenie z porządku
obrad projektu uchwały o przekazaniu skargi skarżącej.

Przewodniczący RM zarządził głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Wniosek radnej RM Marioli Turek o zmianę porządku obrad o wykreślenie z porządku
obrad projektu uchwa?ły w sprawie przekaza?nia skargi skarżącej nie zosta?ł przyjęty:

za- 1 radny, przeciw- 11 radnych, wstrzymało się- 2 radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Nikt więcej nie złożył wniosku o zmianę porządku obrad w związku z tyrn
Przewodniczący RM odczyta?ł porządek obrad.
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Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejs]-ciej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między
sesjarni, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w o]-cresie między
sesjarni.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.
6. Wolne wnioski i informacje.
7. Funkcjonowanie i działalność instytucji ochrony zdrowia w Gminie Sępólno

Krajeńskie w 2022 roku:

a) informacja Burmistrza Sępólna Krajeńskiego
- dyskusja

b) NOVUM-MED Sp. z o.o. prowadząca Szpital Powiatowy im. dr. Adarna Gacy
i dr. Józefa Łaskiego NZOZ w Więcborku
- dyskusja

c) Centrum Medyczne SPAMED
- dyskusja

d) NZOZ DOKTÓR Spółka z o.o.
- dyskusja

e) Zespół Diagnostyczno-Leczniczy Bonus-Plus
- dyskusja

f) NZOZ ,,JANTAR" Ośrodek Terapii Uzależnień i Współuzależnienia
- dyskusja

g) KAPOST Sp. z o.o. - CENTRUM TERAPII KRAJNA
- dyskusja

h) Pielęgniarski Ośrodek Medycyny Środowiskowo-Rodzinnej ,,Vita"
Skórczewska i Partnerzy - Pielęgniarki

- dyskusja

i) Stacja Opieki Długoterminowej ,,Caritas"
- dyskusja

j) Gabinet Rehabilitacji i Terapii Manualnej
- dyskusja

k) IZOMED Za?kład Rehabilitacji
- dyskusja
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1) Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna
- dyskusja.

8. Sprawozda?nie z pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za rok 2022.

9. Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za rok 2022:

a) Komisji Rewizyjnej,

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

c) Komisji Budżetu,

d) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,

e) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego,

f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,

g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej.

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez
Gminę Sępólno Krajeńskie.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwa?łę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie,

b) zmieniająca uchwa?łę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok,

c) udzielenia dotacji dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego,

d) udzielenia dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego,

e) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyźszenia kryterium dochodowego w
zakresie zasiłków celowych na za?kup posiłku lub :?ości dla osób
wskazanych w wieloletnim rządowyrn prograrnie ,,Posiłek w szkole i w domu"
na lata 2019-2023 przyjętyrn uchwałą nr 140 Rady Ministrów z dnia 15
października 2018 r.,

f) ustanowienia prawa słuzebności przejazdu i przechodu na nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie położonej w
miejscowości Lutowo,

g) wyrażenia zgody na sprzeda?ż lokalu mieszkalnego położonego w Sępólnie
Krajeńskim przy ul. Plac Wolności,

h) wprowadzenia regularninu korzystania z boiska sportowego w'elofunkcyjnego
ze sztucznej nawierzchni przy Szkole Podstawowej w Zalesiu grn. Sępólno
Krajeńskie,
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i) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną,

j) rozpatrzenia wniosku,

k) przekazania skargi skarźącej,

1) utworzenia Gminnego Przedszkola nr 3 w Sępólnie Krajeńskim.

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady
o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

13. Odpowiedzi na wolne wnioski.

14. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM stwierdził, źe Rada Miejska będzie obradowała wg
przedstawionego porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że protokół był wyłoźony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnym za pomocą poczty elektronicznej. Następnie zapytał
radnych o ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w zvvia7,ku z powyższym Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby w3miki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z LII sesji Rady Miejskiej zosta?ł przyjęty następującyrni głosami:

za- 14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej

Przewodniczący RM poinformowal, źe sprawozdanie zostało przesłane za pomocą
poczty elektronicznej .

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przedstawił sprawozdanie z działalności między
sesjami RM tj. od dnia 28 grudnia 2022 roku do dnia 25 stycznia 2023 roku.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy są pytania do sprawozdania.

Głos zabra?ł radny RM Robert Sieg, który zapytał czy na spotkaniu w dniu 9 stycznia
2023r. z Dyrektorem Dąbrowskim w sprawie małej obwodnicy zapadły jakieś
kluczowe decyzje, czy były omawiane warianty przebiegu, które już są.

Głos zabra?ł radny RM Zdzisław Grzeca, który zapytał czy spotkanie, które odbyło się
11 stycznia 2023 r. z Prezesem Eggersmann było spotkaniem towarzyskim, czy Pan
Burmistrz może powiedzieć coś więcej na ten temat.
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Burmistrz Sępólna Krajeńskiego udzielił odpowiedzi na pytanie zadane przez radnego
RM Zdzisława Grzecę, gdzie wyjaśnił, że nie było to spotkanie towarzyskie lecz było
to spotkanie związane z planami inwestycyjnymi, które Firma Eggersmann zarnierza
realizować na swoim terenie. Firma rozwija się o kolejny dzial produkcji, a sprawy
były omawiane z nową przestrzenią, która ma być zagospodarowana na działalnośŚ
związaną z profilem stalowym, gdzie chodziło o decyzję środowiskową, która powinna
być wydana i temu tematowi było poświęcone to spotkanie.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego udzielił odpowiedzi na pytanie zadane
przez radnego RM Roberta Siega w sprawie tzw. małej obwodnicy. Wyjaśnił, że
poproszono go na spotkanie robocze, na którym przedstawiano warianty przebiegu
trasy tej obwodnicy. Zostały przedstawione 4 warianty i wszystkie zaczynają się na
rondzie pięciowlotowym na skrzyżowaniu Bydgoszcz-Sępólno-Jastrzębiec. Jest to
początek lub koniec tzw. dużej obwodnicy, czyli tej która będzie omijała Sępólno od
strony wschodniej. Rondo zaprojektowane jest jako pięciowlotowe z piątym wlotem
na tzw. ma?łą obwodnicę, która ma przejąć ruch sarnochodowy w kierunku Poznania,
Nakła, Wągrowca. Dodał, że bez tej malej obwodnicy nikt nie będzie na rondzie im.
Kazimierza Wielkiego zawraca?ł do Niechorza, by wjechać na obwodnicę w ciągu drogi
krajowej. Konieczność tej małej obwodnicy jest bezdyskusyjna. Wlot zaprojektowany
jest już w ramach projektu obwodnicy w ciągu drogi krajowej. Natomiast początek tej
obwodnicy będzie się zaczyna?ł jak jedziemy od Sępólna przed Grochowcem, gdzie na
drodze wojewódzkiej również będzie rondo, które wyprowadzi ruch na prawo jak
jedziemy od strony Więcborka. Na razie nie wiadomo jakie zostaną narzucone
parametry oraz czy to będzie pod torem kolejowyrn, czy nad torem kolejowyrn.
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przypomnia?ł, że jeżeli chodzi o obwodnicę krajową,
która przecina tory kolejowe, to będzie tunel pod torem kolejowym, i tutaj
prawdopodobnie będzie przejście górą. Będzie to odcinek 1,5 kilometrowy, który w
zasadzie prowadzi wzdłuż drogi gruntowej z Grochowca do stacji kolejowej Wysoka
Krajeńska. Z wariantów, które zostały gminie przedstawione do dalszego opracowania
zostal wskazany bodajże wariant numer 2, a dokładne informacje są w Referacie
Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Stwierdził, że informacje takie były
przedstawione na stronie internetowej gminy, gdzie wariant w kolorze fioletowyrn to
wariant wska?zany do dalszego opracowania, ponieważ on omija problemy, które
powsta?ły w trakcie pla?nowania. Dodał także, że na niektóre tereny zosta?ły wydane już
decyzje o warunkach zabudowy, powstają ta?rn farmy fotowoltaiczne, więc pozostałe
warianty zostały już odrzucone, a wariant wskazany do dalszego opracowania jest jak
na ten moment wariantem bezkolizyjnym, czyli nie przeszkadza nikomu jeżeli chodzi
o tą budowę, natomiast problemy jak przy ka?żde5 inwestycji się jakieś pojawią.

Nikt więcej głosu nie zabra?ł dlatego Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego
punktu według porządku obrad.

Ad. 4. Informacja PrzewodnicząreHo Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
wyjaśnił, że informacja z działalności w okresie między sesjami zosta?ła przesłana
radnym za pomocą poczty elektronicznej.

Następnie Przewodniczący RM odczytal w/wym. informację.

Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy są pytania do informacji.
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Pytań nie było, wobec tego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do
kolejnego.

Ad. 5 Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformował, że między sesjami nie została załoźona żadna
interpelacja ani zapytanie. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zło0ć
interpelację lub zapytanie, to poprosił o jej odczytanie i złoźenie na jego ręce.

Głos zabrała radna RM Luc3ma Pająk, która zło$ła interpelację w sprawie interwencji
podłączenia larnp oświetleniowych w Niechorzu przy drodze krajowej nr 25.

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Głos zabrał radny RM Tobiasz Świniarski, który zło,?ł zapytanie dlaczego na terenach
miejskich w zabudowie jednorodzinnej częstotliwość wywozu odpadów od kwietnia do
września odbywa się dwa razy w miesiącu, a na terenach wiejskich odbywa się raz w
miesiącu.

Treść,zapytania sta?nowi załącznik nr 10 do protokołu.

Caos zabrał radny RM Antoni Dolny, który zło$ł zapytanie w związku z pytaniarni
rodziców dlaczego ma być zlikwidowany źłobek przy Szkole Podstawowej w Zalesiu.

Treść zapyta?nia stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Nikt więcej nie zło,$ł interpelacji i zapytania, dlatego Przewodniczący RM zarnk?ną?ł
ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 6. Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Wolne wnioski zło$li :

Głos zabra?ł radny RM Zdzisław Grzeca, który zapytal, czy można interweniować w
sprawie wykonanego dwa miesiące temu przejścia ze światłarni w Zboi, które nie
jest włączone. Zapyta?ł, czy zostało ono zrobione, żeby tylko stało?

Głos zabrała radna RM Lucyna Pająk, która zapytała, czy wiadomo kiedy zostanie
wylany fragment masy bitumicznej przy POLO. Doda?ła, źe zostalo to zerwane już
bardzo dawno temu i nie widać pracy żadnej firmy, a jest to utrudnienie. Zapytała,
czy zapomniano o tym ?

Przewodniczący RM stwierdził, że chodzi o drogę wojewódzką.

Głos zabra?ł Sołtys Sołectwa Zalesie Pan Stanisław Stróż7ński, który wskazał, że ma
pytanie do Burmistrza oraz do radnych, ponieważ młode matki pytają dlaczego źłobek
w Zalesiu ma być zlikwidowany. Doda?ł, źe jest parę dzieci i matki chciałyby dalej
prowadzić je do żłobka. Nadmienił, że matki pytają również, czy w razie potrzeby
byłoby miejsce na świetlicy. Sołtys wyjaśnił, że pomieszczenia na świetlicy są wolne i
można byłoby tam coś zrobić ale zale$ to od przychylności radnych oraz Burmistrza,
poniewa?ż są to koszty przystosowania pomieszczenia. Zapytał równieź, czy w
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Wałdowie może znalazłoby się jakieś pomieszczenie aby żłobek był w tym końcu
gminy.

Następnie Sołtys Sołectwa Zalesie powiedział, że pierwszy raz od 10 lat w świetlicy
był kominiarz, który wyczyścił komin, za co podziękowa?ł.

Głos zabra?ł Sołtys Sołectwa Skarpa Pani Ewa Czeszewska, która poprosiła o podanie
przyczyny odebrania jej głosu. Dodała, że pismo z dnia 11 stycznia 2023 r. numer
sprawy OR.OO05.13.2022 nie uwzględnia dlaczego odebrano głos, tylko przytacza
wybrane przepisy.

Następnie Przewodniczący RM poinformował, że Pan Jarosław Dera Kierownik
Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawi protokół z
przeprowadzonych kontroli społecznych zgodnie z podjętą uchwałą nr LI /475 / 2022
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 30 listopada 2022r. w sprawie
przeprowadzenia konsultacji ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Sępólno
Krajeńskie na lata 2022-2026 z perspektywą na lata 2027-2030". Radni otrzymali
protokół z przeprowadzonych konsultacji.

Pan Jarosław Dera przedstawił protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych
dotyczących projektu "Prograrnu Ochrony Środowiska dla Gminy Sępólno Krajeńskie
na lata 2022-2026 z perspektywą na lata 2027-2030".

Protokół stanowi załącznik nr 12 do protokołu z sesji RM.

Następnie Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i
Rolnictwa z uwagi na to, że na sesji są sołtysi oraz trwa transmisja obrad sesji
przekazał dwie ważne informacje.

1) Cyt. ,,Burmistrz Sępólna Krajeńskiego informuje, że w zw'ązku z nowelizacją
ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w
gminach (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 2519 z póżn. zm.) na gminy został na?łożony
od 1 stycznia 2023 roku obowiązek prowadzenia elektronicznych ewidencji
zbiorników bezodpływowych (szarnb) na nieczystości ciekłe oraz ewidencji
przydomowych oczyszczalni ścieków. Wobec powyższego Burmistrz Sępólna
Krajeńskiego zwraca się z prośbą do Mieszka?ńców Gminy Sępólno Krajeńskie
o wypełnienie druku oświadczenia o posiadanym zbiorniku bezodpływowyrn
(szarnbie) lub przydomowej oczyszczalni ścieków i złożenie powyższego
oświadczenia w Urzędzie Miejskim do dnia 28.02.2023 r. Dopełnienie
posvyzszego obowiązku spowodowane jest koniecznością zaktualizowania
danych posiadanych przez tut. Urząd i dostosowanie ich do obowiązujących
przepisów prawa. W przypadku niezłożenia oświadczenia o posiadanyrn
zbiorniku bezodpływowyrn lub przydomowej oczyszczalni ścieków, Urząd
będzie zobowiązany do samodzielnego zebrania danych (w formie kontroli na
terenie Państwa posesji) w zakresie posiadanego zbiornika na nieczystości
ciekłe / przydomowej oczyszczalni. Wypełniony i podpisany druk oświadczenia
nale$ dostarczyć: do sekretariatu Urzędu Miejskiego w Sępólnie Krajeńskim,
pok. nr 10, pocztą na adres: Urząd Miejski w Sępólnie Krajeńskim, ul. T.
Kościuszki 11, 89-400 Sępólno Krajeńskie, przesłać w formie skanu na e-mail:
sekretariat@grnina-sepolno.pl"

Pan Dera dodał, że jest to informacja na tyle wa,żna, że ustawa o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach oraz nowelizacja ustawy prawo wodne nakłada
składanie ta?kich informacji na wszystkich mieszkańców raz do roku.
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2) Cyt. ,,Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, informuje źe Narodowy Fundusz
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej ogłosił nabór wniosków o
dofinansowanie w rarnach prograrnu priorytetowego ,,Usuwanie folii rolniczych

, i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej" (tj. folia rolnicza,
siatka i sznurek do owijania balotów, opakowania po nawozach i typu Big Bag) .
Zadanie to będzie realizowane pod warunkiem otrzymania przez gminę
dofinansowania. Osoby zainteresowane uzyskaniem pomocy proszone są o
składanie dekla?racji o ilości posiadanych odpadów do dnia 28.02.2023 r. do
Urzędu Miejskiego w Sępólnie Krajeńskim (biuro nr 4). Warunkiem udziału w
programie jest złoźenie deklaracji w terminie".

Doda?ł, że jest to druga edycja prograrnu, który mia?ł miejsce w ubiegłym roku. Dotyczy
węższej grupy mieszkańców grniny.

Następnie Przewodniczący RM poinformowa?ł, ze w dniu 10 stycznia 2023r. wpłynęło
rozstrzygnięcie Wojewody Kujawsko-Pomorskiego dotyczące stwierdzenia
niewa?;żności uchwały nr LI /472 /2022 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia
30 listopada 2022 r. w sprawie wprowadzenia regularninu korzystania z boiska
sportowego wielofunkcyjnego ze sztucznej nawierzchni przy Szkole Podstawowej w
Zalesiu gm. Sępólno Krajeńskie. Pismo zostało przekazane radnym pocztą
elektroniczną i była możliwość zapoznania się z jego treścią, dlatego nie będzie
odczytana, chyba że radni sobie ;:czą. Sprzeciwu nie było, wobec tego
Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.
Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 12a do protokołu.

Ad. 7. Funkcjonowanie i działalność instytucji ochrony zdrowia w Gminie
Sępólno Krajeńskie w 2022 roku:

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zaproszenie na sesję oraz prośbę o
przygotowanie informacji przekazal do instytucji, które są wymienione w porządku
obrad. Radni w materiałach sesyjnych otrzyrnali te informacje, które do dnia wysyłki
materiałów dla radnych zostały przez instytucje przekazane. Doda?ł, źe do wszystkich
podmiotów wyrnienionych w porządku obrad zwrócił się z prośbą o udział w sesji i
przedstawienie informacji z dzialalności. Nadmienił, że pomimo niezłożenia informacji
pisemnej istnieje możliwość bezpośredniego przedstawienia informacji na sesji.

a) Informacja Burmistrza Sępólna Krajeńskiego

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni informację otrzymali wraz z
materiałarni sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Pani Beata Kozłowska Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła
informację Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z zakresu ochrony zdrowia w roku 2022.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabra?ł głosu, więc Przewodniczący RM zarnkną?ł dyskusję.

Przewodniczący RM przywital przybyłego na sesję Rady Miejskiej Pana Jarosława
Tadycha Starostę Sępoleńskiego.
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b) NOVUM-MED. Sp. z o.o. prowadząca Szpital Powiatowy im. dr. Adama
Gacy i dr. Józefa Łaskiego NZOZ w Więcborku

Przewodniczący RM poinformował, że pisemna informacja w tym zakresie nie została
złożona, ale Pani Maria Kiełbasińska Prezes Za?rządu uczestniczy w dzisiejszej sesji,
więc przedstawi ją bezpośrednio na sesji.

Pani Maria Kiełbasińska Prezes Zarządu przedstawiła wa?żniejsze informacje w
powyższym za?kresie, dziękując za zaproszenia na sesję i wskazując że sprawozdanie
Szpital składa na sesji Rady Powiatu w miesiącu czerwcu. Po czyrn zaprosiła na tą
sesję, gdzie obszerne sprawozdanie z dzia?łalności za rok 2022 będzie przedstawione.

Nadmieniła, że dzia?łalność Spółka NOVUM-MED prowadzi od 2004 roku i działalność
jest prowadzona w zakresie ratowania, promowania i utrzyrnania zdrowia zarówno
mieszkańców Powiatu Sępoleńskiego, jak również wszystkich osób, które na terenie
naszego powiatu się znajdują. Dzialalność prowadzona jest w szerokich za?kresach
usług, zarówno w zakresie lecznictwa szpitalnego, jak również w zakresie lecznictwa
otwartego czy też w innych formach działalności leczniczej Szpitala. Wyjaśniła, że
działalnosć w zakresie lecznictwa szpitalnego prowadzona jest w zakresie oddziału
chorób wewnętrznych z pododdzia?łem kardiologii. Pani Prezes wyjaśniła, że w
ubiegłym roku rozpoczęto zadanie, które mia?ło dostosować oddział chorób
wewnętrznych do w?ymagań stawianych przez Ministra Zdrowia w zakresie
wymagalności względem pomieszczeń i doposażenia wszystkich pomieszczeń Szpitala
Powiatowego. Oddział ten został dostosowany pod względem infrastruktury czyli
przede wszystkim dostępu do łóżek pacjenta z trzech stron. Wszystkie łóżka szpitalne
na oddziale chorób wewnętrznych zostały wymienione na nowe. Oddział uzyskal
dodatkową powierzchnię, tym sposobem sale chorych stały się salami
rozgęszczonymi, jak również salarni, w których znajdują się również łazienki dla
pacjentów. Nie wszędzie było to możliwe ponieważ struktury szpitalnej nie można było
poszerzyc, poszerzono tylko oddział o strukturę byłej pralni. Oddział ten działa w
strukturze 32 łóżkowej, w strukturze tej są wydzielone 3 łóżka w zakresie
intensywnego nadzoru kardiologicznego. Pani Prezes doda?ła, że oddzia?ł ten został
doposażony w sprzęt, który był wymagany przepisarni prawa i był realizowa?ny w
rarnach tego sarnego projektu. Następnie Pani Prezes wyjaśniła, że kole:5nyrn
oddzia?łem Szpitala jest oddzia?ł chirurgii ogólnej z salą pooperacyjną i ten oddzia?ł jest
dostosowany do wymagań przepisów sanitarno- epidemiologicznych, z uwagi na to iż
w wcześniejszych latach przeszedł okres modernizacji, kiedy realizowana była
rozbudowa Szpitala w zakresie intensywnej terapii, bloku operacyjnego, izby przy5ęc,
czy też struktury poradni specjalistycznych. Kolejnym oddziałem, który jest w
strukturze Szpitala to jest oddzia?ł noworodkowy, który jest oddziałem, który musi być
dostosowany do wymagań przepisów prawa, oddział ginekologiczno- położniczy, który
również musi spełniać wymagania przepisów prawa jest przewidziany do
dostosowa?nia. W dalszej kolejności Pani Prezes przedstawiła kolejny oddział, którym
jest oddział intensywnego nadzoru z 4 łóżkarni, który był wykonany w pierwszej fazie
realizacji dostosowania Szpitala. Oddział ten jest w pełni wyposażony i spełnia na
dzień dzisiejszy wszelkie wymogi przepisów prawa. Doda?ła, że w strukturze Szpitala
znajduje się również blok operacy'ny, izba przyjęć i są to oddzia?ły, które słu?żą
działalności ogólnej Szpitala, a tal«że służą prawidłowej realizacji potrzeb
zdrowotnych mieszkańców naszego Pow'atu.

W
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Pani Prezes wyjaśniła, że kolejną działalnością, którą realizuje Szpital w ramach
umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia jest opieka specjalistyczna, która
realizowana jest w trzech lokalizacjach:

- Sępólno Krajeńskie, gdzie realizowane są usługi w zakresie ginekologii i połoźnictwa,
poradni ginekologiczno- położniczej oraz w zakresie zdrowia psychicznego tj . poradnia
psychiatryczna z poradnią psychologiczną;

- Więcbork, ul. Mickiewicza, gdzie mieści się Szpital są realizowane usługi poradni
pulmonologicznej, diabetologicznej, chirurgicznej, ortopedycznej, ginekologicznej,
położniczej, laryngologicznej , okulistycznej, geriatrycznej ;

- Więcbork, ul. Powstańców Wielkopolskich w budynku przychodni Provita, gdzie
realizowane są usługi z zakresu rehabilitacji leczniczej, czyli wykonywane są zabiegi
fizjoterapeutyczne.

Pani Kiełbasińska wyjaśniła, że Szpital wykonuje równieź zadania z zakresu
ratownictwa medycznego, gdzie jest to realizowane w dwóch strukturach
organizacyjnych, tj. realizacja w zakresie podstawowego zespołu czyli zespołu, który
składa się z dwóch osób przygotowanych medycznie czyli dwóch ratowników
medycznych. Osoby te są przygotowa?ne do realizacji zadań w systemie. System ten
realizuje zadania w swoim miejscu stacjonowania tj. w Więcborku i w Kamieniu
Krajeńskim. Dodała, źe jest równieź zespół specjalistyczny, któiy ma swo.ją siedzibę
w Sępólnie Krajeńskim i składa się on z 3 osób przygotowanych do działań
ratowniczych. W zespole ta?kim są 2 osoby - 2 ratowników medycznych bądź
ratownika medycznego i pielęgniarki systemu i dodatkowo jeszcze lekarza systemu.
Pani Prezes wyjaśniła, że ratownictwo medyczne realizuje swoje zadania w stanach
nagłego pogorszenia stanu zdrowia bądż żaycia i zadania te są realizowane za pomocą
również naszego przywołania. Przywołanie takie odbywa się przez numer ll21ub 999,
gdzie następuje połączenie z dyspozyŁorem medycznyrn, który swoją siedzibę ma w
Toruniu.

Szpital realizuje również zadania z zakresu rehabilitacji leczniczej, gdzie zadanie to
wykonuje się w Więcborku. Realizuje się również zadania z zakresu podstawowej
opieki zdrowotnej i zadanie to jest realizowane w zakresie transportu medycznego,
jak również z zakresu nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej. Pani Prezes wyjaśniła,
że nocna i świąteczna opieka zdrowotna zlokalizowana jest w Więcborku, w budynku
Szpitala, przy ulicy Mickiewicza, gdzie zlokalizowane są poradnie specjalistyczne.
Pomoc ta realizowana jest każdego dnia od godziny 18 do godziny 8 rano, w dni
ustawowo wolne od pracy - całodobowo.

Pani Prezes dodala, że Szpital realizuje jeszcze zadania z zakresu opieki
psychiatrycznej i leczenia uzaleźnień, zlokalizowane w Sępólnie Krajeńskim oraz w
Więcborku.

Następnie wyjaśniła, że jeż,eli chodzi o inne zadania, które są realizowane lub były
realizowane w ubiegłym roku w Szpitalu, to tak jak już było wspominane oddział
chorób wewnętrznych był zadaniem realizowanym ze środków Unii Europejskiej,
Starostwa jak również ze środków własnych Spółki. Zadanie to oprócz doposaźenia
oddzia?łu chorób wewnętrznych i dostosowaniu go pod względem infrastruktury było
też zadaniem gdzie zosta?ły wykona?ne stacje gazowania tlenu, dokonano
przygotowania i przebudowy bocznej klatki schodowej oraz przygotowania całej
struktury szpitala do bezpieczeństwa przeciwpożarowego. Dokonano równieź zakupu
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sprzętu, który był wskazany przepisarni prawa, bądź też wynikał z braków i zu$cia
sprzętów, które Szpital musiał uzupełnić. Pani Prezes dodała także, że w ubiegł3mi
roku zostały zrealizowane zadania, które były realizowane w programach
przeciwcovidowych, gdzie jedno zadanie jest jeszcze w toku realizacji i jest to zadanie
przygotowania instalacji gazów medycznych. Dostosowywana jest struktura oddziału
chirurgii ogólnej, oddzia?łu ginekologii i położnictwa oraz oddziału noworodkowego,
gdzie zadanie to jest zrealizowane. Kolejne zadanie wynika również z tego samego
prograrnu i jest to zadanie przygotowania instalacji przy?owe'3. Instalacja ta
realizowana jest w oddzia?łach ginekologiczno - położniczym oraz chirurgii ogólnej.
Inne zadania, które były realizowane według projektu, a które słu?żą wzbogaceniu
Szpitala, a tym sarnym mieszkańcom powiatu lub innym osobom, które są w potrzebie
uzyskania pornocy zdrowotnej to doposażenie Szpitala w sprzęt, aparaturę medyczną.
Dodała, że tak jak wiadomo w ubiegłyrn roku, dzięki środkom z Agencji Rezerw
Strategicznych pozyskano dzięki ogromnemu wsparciu Pana Wojewody oraz Pana
Starosty aparat tomografu komputerowego. Dzięki pozostałyrn zadaniom, które
realizowano Szpital wzbogacił się również o inny sprzęt, który służy poprawie jakości
działań diagnostycznych czy też leczniczych. Pani Prezes wyjaśniła, że również Spółka
ze swoich środków zakupiła m.in.: aparat do znieczulenia, videokolonoskop, leifang
do ka?retki systemowej i wiele innego sprzętu, który służy nam mieszkańcom, do
poprawy naszego bezpieczeństwa.

Pani Prezes doda?ła, że zarówno ten sprzęt jak i lokalizacja oraz poprawa tej
infrastruktury to zadania, które ma?ło by znaczyły, gdyby nie było ludzi. Stwierdziła,
że najgorszym elementem w działalności wszystkich podmiotów leczniczych jest brak
osób na rynku pracy. Spółka ja?ko firma boryka się z ogromnyrni trudnościarni,
brakiem lekarzy, pielęgniarek czy też innego personelu medycznego co jest
najgorszym wyzwaniem, które jest obecnie stawiane przed osobami zarządzającyrni,
gdzie nie można tego zrealizować ponieważ jest brak takich ludzi na rynku pracy.

Pani Kiełbasińska dodała, że Szpital współpracuje ze Stowarzyszeniem ,,Szpital
Wspólnym Dobrem", fundacją Pana Owsiaka, gdzie Szpital pozyskuje również
urządzenia i wyposa;żenie Szpitala. Dzia?łania te są codzienne i mają za zadanie
poprawić bezpieczeństwo zdrowotne. Dodała, że nie ma mocy sprawczej w pozyskaniu
ludzi i jeżeli ktoś ma znajomych to bardzo prosi o polecenie i podanie konta?ktu z
Zarządem, czy z sekretariatem Szpitala. Najważniejszą rzeczą i naszyrn
bezpieczeństwem jest mieć osoby do świadczenia usług ponieważ osoby, które
realizują te zadania w Szpitalu realizują je z pełnym oddaniem, sumiennością, ale
wykonywając je w ograniczonej ilości ludzi, nie zawsze moźna sprostać wszelkim
oczekiwaniom.

Przewodniczący RM podziękował za przedstawioną informację oraz zaprosił do
dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

c) Centrum Medyczne SPAMED

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa?ł, że radni informację otrzyrnali wraz z
materialarni sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.
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Przewodniczący RM dodał, że Pan Prezes Sławomir Kuczyński poinformowa?ł, źe nie
może uczestniczyć w sesji, w związku z tym informacja będzie stanowiła załącznik do
protokołu. Jeśli będą pytania do złozone5 informacji to udzieli odpowiedzi pisemnej.

Następnie Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji lub zadawania pytań.

Głos zabrala radna RM Lucyna Pająk, która stwierdziła, że pamiętając poprzednie
sprawozdania podmiotu SPAMED tam było bardzo dużo róż,nych poradni, a w tej
chwili jest tylko 6 poradni. Radna RM Lucyna Pająk zapytała czym jest to
spowodowane: brakiem służb medycznych czy względami finansowymi?

Nikt więcej nie zabral głosu. Przewodniczący RM w?yjaśnił, źe zapytanie zostanie
przekazane do Pana Prezesa, gdzie według ustaleń otrzyrnarny odpowiedż.

d) NZOZ DOKTÓR Spółka z o.o.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa?ł, że radni informację otrzymali wraz z
mater:iałarni sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodniczący RM doda?ł, że w obradach LIII sesji RM nie będzie przedstawiciela
danej placówki. Jeśli będą pytania do złożonej informacji to odpowiedź zostanie
udzielona pisemnie.

Następnie Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabri głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskus.ję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

e) Zespół Diagnostyczno - Leczniczy Bonus - Plus

Przewodniczący RM poinformował, źe informacja nie wpłynęła. Podkreślił, że prośbę
o przygotowanie oraz zaproszenie na sesję skierowane zostało do Zespołu
Diagnostyczno - Leczniczy Bonus-Plus. Nie otrz3mnano informacji jak równieź nie było
przedstawiciela podmiotu na sesji, w związku z tym Przewodniczący RM zarnknął
podpunkt i przeszedł do kolejnego.

f) NZOZ ,,JANTAR" Ośrodek Terapii Uzależn'ień i Współuzależnienia

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowal, że radni informację otrzymali wraz z
materiałarni sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Kierownik NZOZ ,,JANTAR" Pan Tomasz Wachowiak przedstawił sprawozdanie za rok
2022 oraz dodał, ze poprawiła się sytuacja z wypłacaniem pieniędzy z Narodowego
Funduszu Zdrowia za nadwykonania. Wyjaśnił, źe pod koniec zeszłego roku Ośrodek
otrzyma?ł dużą podwyżkę za tzw. punkty z NFZ i była to pierwsza duźa podwyż,ka od
11 lat. Pozwoliła ona na zwiększenie uposażenia dla terapeutów, co jest istotne przy
motywacji do pracy. Dzięki współpracy z Ośrodkiem Pomocy Społecznej Ośrodek
otrzymuje dofinansowa?nie, które pozwala funkcjonować tak, że nie jest najgorzej.
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Przewodniczący RM podziękowa?ł za przedstawioną informację oraz zaprosił do
dyskusji.

Nikt nie zabra?ł głosu, więc Przewodniczący RM zamk?nął dyskusję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

g) KAPOST Sp. z o.o.- CENTRUM TERAPII KRAJNA

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa?ł, że radni informację otrzyrnali wraz z
materiałami sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Pani Agnieszka Myszkowska Prezes Zarządu KAPOST wyjaśniła, że przesłane
sprawozdanie opisuje w szczegółach formy działalności, więc zaprasza do zadawania
pytań.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

h) Pielęgniarski Ośrodek Medycyny Środowiskowo- Rodzinnej ,,Vita"
Skórczewska i Partnerzy - Pielęgniarki

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni informację otrzymali wraz z
materia?łarni sesyjnymi.
Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Pani Prezes Zdzisława Skórczewska do przesłanej informacji doda?ła, że Ośrodek
pracuje od dwudziestu paru lat. Potwierdziła to co powiedzia?ła Pani Prezes Spółki
NOVUM-MED., że za jakiś czas zacznie się problem w całej ochronie zdrowia,
ponieważ w Pielęgniarskim Ośrodku Medycyny Środowiskowo- Rodzinnej w tym roku
będą pracowaly już tylko wszystkie emerytki. Stwierdziła, że w związku z tym albo
emerytki będą pracować i będzie opieka, albo emerytki nie będą pracować i nie będzie
opieki.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

i) Stacji Opieki Długoterminowej ,,Caritas"

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa?ł, że radni informację otrzymali wraz z
materiałami sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że nie ma na sesji ks. Wojciecha Przybyły -
Dyrektora Diecezji Bydgoskiej ,,Caritas" a informację przedstawiła Pa?ni Zdzisława
Skórczewska Koordynator Administracyjny Stacji.
Pani Skórczewska poinformowa?ła, że Stacja Opieki Długoterminowej ,,Caritas"
świadczy usługi z dwóch dziedzin: opieki paliatywnej i hospicyjnej oraz opieki
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długoterminowej domowej. Są to dwa świadczenia kontraktowane osobno przez
Narodowy Fundusz Zdrowia. W Stacji pracuje 5 pielęgniarek, z czego 4 na etatach,
lecz nie ma możliwości żeby znależć nowe kontraktowe pielęgniarki, dlatego kontrakt
Stacji nie może być zwiększony w żaden sposób bo po prostu nie ma moźliwości, choć
potrzeby w jednej i drugiej dziedzinie są bardzo duże. Dodala, że przez okres pandemii
pacjenci mogli mniej korzystać z opieki specjalistycznej, co spowodowalo że przybyvva
pacjentów paliatywnych do tego stopnia, że moźna by było dwukrotnie zwi(:kszyć
kontrakt z Narodowym Funduszem, ale nie ma personelu. Taka sama sytuacja
dotyczy opieki długoterminowej, gdzie pacjentów leżących jest coraz więcej. Pani
Skórczewska wyjaśniła, że pacjenci w opiece długoterminowej przyjmowani są nie na
bieżąco, ponieważ pielęgniarki nie są w stanie ich na bieżąco obsłu$ć. Pacjenci w
opiece długoterminowej są to pacjenci, którzy w skali Barthela ma.ją od O do 15-20
punktów , czyli są to pacjenci leżący, zacewnikowani, z odleżynami, bądż z różnymi
innyrni dolegliwościarni, gdzie pielęgniarki muszą dochodzić więcej niż w zwykłych
normalnych czasach, gdzie pacjent jest leżący i wymaga duźej opieki i większej
specjalności.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnkna3 dyskusję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

j) Gabinet Rehabilitacji i Terapii Manualnej

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, ze radni informację otrzymali wraz z
materiałarni sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Pani Prezes Luc3ma Suchomska do przesłanej informacji wyjaśniła, że rehabilitację w
Sępólnie Krajeńskim prowadzi już od 2001 roku. Obecnie pacjentów obsługuje 5
magistrów fizjoterapii, 3 licencjatów oraz 1 technik fizjoterapii. Pani Suchomska
wyjaśniła, ze od 10 stycznia tego roku wprowadzono Zarządzenie Prezesa Narodowego
Funduszu Zdrowia w zakresie rehabilitacji domowej. Zarządzenie to ma obowiązywać
od 1 kwietnia, gdzie określonych wymogów gabinet nie jest w stanie spełnić dlatego
od 1 ]-cwietnia 2023 roku pacjenci leźący w domach nie będą objęci opieką rehabilitacji
domowej. Ta?kich pacjentów w naszej gminie jest 60. Pani Suchomska stwierdziła, że
wią?że się to również ze zwolnieniarni pracowników oraz dodała, źe do tej pory było
naprawdę dobrze i nie ma akceptacji z naszej strony i ze strony Krajowej Izby
Fizjoterapii. Dochodzi do różnych protestów, pozostaje jeszcze nadzieja w Krajowej
Izbie Fizjoterapii, która próbuje wypracować jeszcze rć+żne rozwiązania dla
fizjoterapeutów i pacjentów, aby mogła być ta fizjoterapia ambulatoryjna domowa
realizowana. Pani Suchomska wyjaśniła, źe duźa ilość pacjentów leżących w domach
wynika z tego iż są to powikłania pocovidowe. Dodala, źe sytuacja jest bardzo
dynamiczna i ma nadzieję, że zmieni się to na dobre.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który poprosił o szersze naświetlenie
tego problemu, na czyrn polega sprawa tej rehabilitacji domowej, źe nie będzie można
świadczyć tych usług dla naszych mieszkańców w domach. Dodał, że jednak 60 osób
leżących to nie jest tylko problem naszej grniny bo więcej zakładów rehabilitacji będzie
się z tym mierzyło oraz zapytał co jest przeszkodą, aby te usługi świadczyć?
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Pani Suchomska wyjaśniła, że wymogi które są narzucone zakład może w większości
spełnić, ale jest jeden wymóg, którego zaldad nie jest w stanie spełnić, ponieważ
narzucono zatrudnienie lekarza specjalisty o danej specjalizacji na '/4 etatu.
Następnie Pani Suchomska stwierdziła, że nawet jeżeli zakład chciałaby zatrudnić
takiego lekarza, to niestety nie ma takiego lekarza. Dodała, że jeżeli chodzi o grafik to
harmonograrn pracy musi być taki, aby nie było koincydencji poniewa?ż lekarze są
zgłaszani w szpitalach, a Narodowy Fundusz Zdrowia wyłapuje koincydencję
harmonogramów. Stwierdziła ta?kże, że największym absurdem jest to, iż taki lekarz
nie będzie miał pracy w ogóle, bo obecnie sytuacja jest taka, że fizjoterapeuta
decyduje o zabiegach i przy zatrudnieniu takiego lekarza, następuje taka sytuacja, że
ten lekarz musiałby być dwa razy w tygodniu w zakładzie i siedziałby w pustym
gabinecie. Dodała, że wymóg nakazuje zatrudnienie m.in. lekarza balneoklimatologii,
lekarza rehabilitanta, lekarza ortopedę, neurologa i ci wszyscy lekarze mają grafiki
zajęte i widnieją w Funduszu Zdrowia. Pani Suchomska stwierdziła, że nawet, jeżeli
by chciala to nie jest w stanie zatrudnić takiego lekarza.

Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i przeszedł
do kolejnego podpunktu.

k) JZOMED Zakład Rehabilitacji

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni informację otrzyrnali wraz z
materialarni sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Przewodniczący RM dodał, że w obradach nie będzie przedstawiciela danej placówki.
Jeśli będą pytania do złożonej informacji to odpowiedż zostanie udzielona pisemnie.

Następnie Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad informacją.

Nikt nie zabra?ł głosu, więc Przewodniczący RM zamknął dyskusję i przeszedł do
kolejnego podpunktu.

l) Powiatowa Stacja Sanitarno- Epidemiologiczna

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni informację otrzymali wraz z
materialami sesyjnymi.

Informacja stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Przewodniczący RM powitał nowo powołanego Państwowego Powiatowego Inspektora
Sanitarnego Panią Gabrielę Krause.

Pani Krause wyjaśniła, że Powiatowa Stacja Sanitarno- Epidemiologiczna w Sępólnie
Krajeńskim zajmuje się przede wszystkim dzialalnością nadzorową, oświatową. W
związku z tym, że dane z dzia?łalności Stacji zostaną przedstawione w tzw. stanie
sanitarnym Powiatu Pani Krause przedstawiła i omówiła ww. informację w za?kresie
realizacji obowiązkowych szczepień ochronnych oraz sytuację epidemiologiczną
chorób zakaźnych na terenie gminy za 2022 rok. Dodała, że Stacja w roku 2022
została objęta kontrolą przez Inspekcje Farmaceutyczną, gdzie nie stw'erdzono
nieprawidłowości.

Następnie Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad informacją.
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Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz podpunkt, po
czyrn ogłosił przerwę w obradach do godziny 12:15.

Po przerwie Przewodniczący RM wznowił obrady LIII sesji RM oraz dodał, że od tego
momentu Rada Miejska będzie obradowała w 12 osobowym składzie. Radna RM
Mariola Turek usprawiedliwiła swoją nieobecność oraz nieobecny radny RM Antoni
Dolny.

Ad.8. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej za rok 2022

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, źe radni sprawozdanie otrzymali wraz
z materia?ła?rni sesyjnymi. W związku z tym zło$ł wniosek o nieodczytywanie
sprawozdania Rady Miejskiej za rok 2022.

Do złożonego wniosku nikt nie miał uwag, w związku z tym Przewodniczący RM
zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku oraz poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Wniosek o nieodczytywanie sprawozdania z pracy Rady Miejskiej za rok 2022 został
przy'ęty następującymi głosarni:

za-12 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Następnie stwierdził, że zgodnie z przyjętyrn wnioskiem sprawozdanie nie będzie
odczytane. Zapytał, czy ma ktoś pytania do sprawozdania z pracy Rady Miejskiej za
rok 2022.

Nikt nie zabrał głosu, w związku z tym zarnknąl dyskusję i przeszedł do kolejnego
punktu porządku obrad.

Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej za rok 2022 stanowi załącznik nr 24 do
protokołu.

Przewodniczący RM poinformował, że od tego momentu Rada Miejska będzie
obradowała w 13 osobowym składzie.

Ad. 9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za
rok 2022:

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni sprawozdanie otrzymali wraz
z materia?łarni sesyjnymi. W związku z tym zło,$ł wniosek o nieodczytywanie
spravvozda?r'x z prac Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim za rok 2022.

Do złożonego wniosku nie było pytań, wobec tego Przewodniczący RM zarządził
głosowanie nad przyjęciem wniosku oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować
w protokole sesji.

Wniosek o nieodczyŁywanie sprawozdań z prac Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim za rok 2022 zostal przyjęty następującymi głosami:

za-13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
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W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Przewodniczący RM ogłosił 10 minutową przerwę w obradach sesji RM, z uwagi na
problemy techniczne związane z systemem elektronicznyrn.

Po zakończonej przerwie Przewodniczący RM wznowił obrady LIII sesji RM oraz doda?ł,
że od tej chwili Rada Miejska będzie obradowala w 12 osobowyrn składzie. Nieobecni
radni M.Turek, T.Świniarski i A.Miczko.

Przewodniczący RM przeszedł do kolejnych podpunktów porządku obrad.

a) Komisja Rewizyjna

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji
Rewizyjnej.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zamkn4 dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

b) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zamknąl dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

c) Komisji Budżetu

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji Budżetu.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zamknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

d) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji Oświaty,
Kultury, Sportu i Zdrowia.

Z uwagi na bra?k pytań Przewodniczący RM zamknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

e) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdmiiem z prac Komisji
Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zamknął dyskusję.
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Sprawozdanie stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zarnknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad sprawozdaniem z prac Komisji
Statutowej i Pomocy Społecznej.

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący RM zarnknął dyskusję.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 32 do protokołu.

Następnie Przewodniczący wyjaśnił, źe są to informacje nad którymi nie ma
głosowania. Odczyta?ł § 103 pkt 1 Statutu Gminy ,,Komisja Rewizyjna składa Radzie
w terminie do dnia 30 stycznia kaź,dego roku roczne sprawozdariie ze swojej
działaln-ości w roku poprzedriim". Dodał, że sprawozdanie jest tylko składane, a nie
głosowane i pozostałe Komisje tak sarno.

W dalszej kolejności Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i
przeszedł do kolejnego.

Ad. 10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkacb

prowadzonych przez Gminę Sępólno Krajeńskie.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej w
Sępóli'xie Krajeńskim wskazał, że nauczyciele w poszczególnych stopniach awansu
zawodowego uzyskali wyrnagane średnie wynagrodzenie ustalone ustawą Karta
Nauczyciela.

Sprawozda?nie stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji. Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący
RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu z porządku obrad.

Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.
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Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wskazała, że zwiększa się plan dochodów o
kwotę 5.959.649,11 zł oraz plan wydatków o kwotę 6.959.649,11 zł zwiększając
deficyt o kwotę milion zł, którego żródłem pokiycia jest planowany kredyt. Zmiany
związane są z m.in. z wprowadzeniem zadania ,,Budowa skatepark w miejscowości
Sępólno Krajeńskie" do realizacji w całości w tym samym roku, zadanie dotyczące
,,Budowy Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego" zadanie realizowane w latach 2023-
2024, część współfinansowana w tym roku, przesuwa się również realizację PSZOK w
całości na 2023 rok, wcześniej był na 2023-2024, wprowadza się dotację dla OSP na
zakup samochodu stra;żackiego oraz wprowadza się zadanie związane z kosztarni
zakwaterowania i wyżaywienia uchodźców z Ukrainy, w związku z realizacją tego
zada?nia na ten rok. Wskazala, że w dniu dzisiejszym dodatkowo przesuwa się środki
w wysokości 146.999,60 z rozdziału 400 do rozdzia?łu 7SO77 w paragrafach zakupy,
usługi oraz szkolenia, w związku realizacją zadania Polska Cyfrowa, które było
przyjęte do projektu budżetu w dwóch częściach tj. w 147.000 zł w 2022 roku i
pozostała kwota w 2023 roku, uzupełnia się tą kwotę realizując zadanie w calości.
Zmiana ta będzie równie). wywoływać swoje skutki w WPF.
Nadmieniła, ze projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Budżetu również w
dniu dzisiejszym i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zapytał, czy jest to z autopoprawką.

Skarbnik Gminy wyj aśniała, że jest to z autopoprawJ i dotyczy uchwa?ły budżetowej.

W związku z tym, źe przedstawiona uchwała dotyczyła projektu uchwały w sprawie
zmiany uchwały bud?żetowej Pani Skarbnik Gminy odniosła się do projektu uchwały
dotyczącej zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa
związana jest z przesunięciem zadania dotyczącego budowy PSZOKa na 2023 rok,
aktualizacja zadania do wysokości kosztów poprzetargowych, wprowadzenie nowego
przedsięwzięcia ,,Budowa budynku Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego" przy ul.
Młyńskiej. Doda?ła, że aktualizuje się większość limitów zobowiązań zaplanowanych
do realizacji przedsięwzięć, zwiększa się deficyt o kwotę miliona złotych w związku z
realizacją tych zadań o których przed chwilą mówiła oraz aktualizuje się wartość
zadania ,,Polska Cyfrowa", w związku z przesunięciem realizacji tego zada?nia w calości
na 2023 rok.

Nadmieniła, że uchwa?ła ta zostala zaopiniowana pozytywnie na dwóch posiedzeniach
Komisji Budżetu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
za?rządził głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką i poprosił aby wyniki
głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwala zmieniająca uchwa?łę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie wraz z autopoprawką zostala przyjęta następującymi głosarni:

11 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymal się - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

za -
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Uchwała Nr LIII/487/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023r. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

wraz z

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, źe wcześniej już też mówiła o tej
uchwale. Wskaza?ła, że zmiana uchwały związana jest ze zwiększeniem budżetu po
stronie dochodów i wydatków, dochody 5.959.649,11 zł, wydatki 6.959.649,11 zł
wprowadzając jednocześnie zwiększenie deficytu o milion złotych, które źródłem
pokrycia jest planowany kredyt. Zmiany związane są m.in.: z wprowadzeniem zada?ń
takich jak: budowa skateparku, budowa Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego,
przesunięciem realizacji PSZOKa na 2023 rok w całości, dofinansowaniem
sarnochodu strażackiego w wysokości 300 tys. zł oraz z wprowadzeniem środków na
utrzyrna?nie, zakwaterowanie i wy;?enia uchodźców z Ukrainy. Pani Skarbnik
wskazała, że dodatkowo w rarnach autopoprawki, która została pozytywnie
zaopiniowana na dzisiejszej Komisji przed sesją wprowadza się przesunięcie realizacji
zada?nia ,,Polska Cyfrowa" na 2023 rok w calości, przesuwając kwotę 146 999,60 zł
z rozdziału 495 do rozdziału 7SO77. Dodała, że zmiany zostały zaopiniowane
pozytywnie przez Komisję Budżetową.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zarnkna'i dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką i poprosił aby wyniki
głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok wraz z autopoprawką została przyjęta następuj ącymi głosarni:

11 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymal się - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego sta?nowi załącznik nr 36 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LIII/488/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budźetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2023 rok stanowi załącznik nr 37 do protokołu.

c) udzielenia dotacji dla Województwa Kujawsko- Pomorskiego

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

wraz z

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wskazała, że uchwała dotyczy udzielenia
dotacji na opracowanie Studium Techniczno-Ekonomiczno-Środowiskowego wraz z
uzyskaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach na realizację dokumentacji
projektowej wraz z uzyskaniem decyzji ZIRD, na tzw. małą obwodnicę. Zadanie jest
realizowane w oparciu o trójstronne porozumienie z województwem, powiatem i
gminą. Zadanie to będzie realizowane, ta?k jak jest przyjęte w Wieloletniej Prognozie
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Finansowej i decyzja w tej sprawie była podjęta już w zeszłym roku, a w tym roku
gmina przeka?że 99 550,00 zł na poczet realizacji tego zadania.

Projekt uchwa?ły został przedstawiony na Komisji Budżetu i zosta?ł zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnkna'l dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego
została przyjęta następującyrni głosarni:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LIII/489/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Województwa Kujawsko-
Pomorskiego stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

d) udzielenia dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego

Przewodniczący RM poinformowa?ł, ze projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia
dotacji dla powiatu w wysokości 30 000,00 zł na organizację publicznego tra?nsportu
zbiorowego oraz 50 000,00 zł na dofinansowanie budowy chodnika w miejscowości
Piaseczno. Dodała, że kwoty zostały zabezpieczone w budżecie na 2023 rok.

Projekt uchwały zosta?ł przedstawiony na Komisji Budżetu i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zam]-a'iął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwala w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego została przyjęta
następującymi głosarni:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

za -

Uchwała Nt LIII/490/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Sępoleńskiego stanowi
załącznik nr 41 do protokołu.

e) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
w zakresie zasiłków celowych na zakup posiłku lub żywności dla osób
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wskazanych w wieloletnim rządowym programie ,,Posiłek w szkole i w
domu" na lata 2019-2023 przyjętym uchwałą nr 140 Rady Ministrów z

dnia 15 października 2018 r.

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

WraZ Z

Pani Izabela Fróhlke Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Sępólnie Krajeńskim
przedstawiła projekt ww. uchwały. Dodała, że jest możliwość podwyższenia kryterium
dochodowego w przypadku osób korzystających z rządowego prograrnu ,,Posiłek w
szkole i w domu" z 150% na 200?!/o, co jest zgodnie z uchwałą Rady Ministrów z dnia
28 grudnia 2022 rolcu. Wyjaśniła, że głównie chodzi o to, by większa liczba osób
znajdujących się w trudnej sytuacji miała moźliwość skorzystania z tej formy
w s p ar c i a.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu oraz Komisji Statutowej
i Pomocy Społecznej RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w
zakresie zasiłków celowych na zakup posiłku lub ?ości dla osób wskazanych w
wieloletnim rządowym programie ,,Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023
przyjętym uchwa?łą nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 pażdziernika 2018 r. została
przyjęta następującyrni głosami:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chw'li głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LIII/491/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego w zakresie zasiłków celowych na zakup posiłku lub źywności dla
osób wskazanych w wieloletnim rządowym programie ,,Posiłek w szkole i w
domu" na lata 2019-2023 przyjętym uchwałą nr 140 Rady Ministrów z dnia 15
października 2018 r. stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

f) ustanowienia prawa slużebności przejazdu i przechodu na
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Sępólno

Krajeńskie położonej w miejscowości Lutowo

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwały radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

wraz z

Pa?n Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa odczytał
projekt uchwa?ły.

Projekt uchwa?ły został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.
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Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnkna:ł dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.
Uchwała w sprawie ustanowienia prawa służebności przejazdu i przechodu na
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie połoźonej
w miejscowości Lutowo zosta?ła przyjęta następującymi głosami:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chw'li głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 44 do protokołu.

za-

Uchwała Nr LIII/492/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 r. w sprawie ustanowienia prawa służebności przejazdu i
przechodu na nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Sępólno
Krajeńskie położonej w miejscowości Lutowo stanowi załącznik nr 45 do
protokołu.

g) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w
Sępólnie Krajeńskim przy ul. Plac Wolności

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa odczytał
projekt ww. uchwaly.

Projekt uchwa?ły został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyra",enia zgody na sprzeda?ż lokalu mieszkalnego położonego w
Sępólnie Krajeńskim przy ul. Plac Wolności zosta?ła przyjęta następującyrni głosami:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 46 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LIII/493/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ul. Plac Wolności stanowi załącznik nr
4'7f do protokołu.

h) wprowadzenia regulaminu korzystania z boiska sportowego
wielofunkcyjnego ze sztucznej nawierzchni przy Szkole Podstawowej w

Zalesiii gm. Sępólno Krajeńskie
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Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego wyjaśniła, że w związku z wystąpieniem Wojewody w zakresie
regularninu, który juź raz był podejmowany, nastąpiła konieczność jego zmiany i
podjęcia go w zmienionej formie. Pani Sotkiewicz-Tuma?nik odczytała uzasadnienie.
Ponadto wskazała, że projekt uchwały zostal pozytywnie zaopiniowany tylko przez
jedną Komisję, dlatego wnioskuje o autopoprawkę, po czym odczytała prawidłowo
ostatnie zda?nie uzasadnienia ,,Projekt uchwały został zaopiniowariy pozytywnie przez
Komisję Gospodarki Komurialnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajer'iskim".

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały z autopoprawką i poprosił aby wyniki
głosowania odnotować w protokole sesji.

Uchwala w sprawie wprowadzenia regularninu korzystania z boiska sportowego
wielofunkcyjnego ze sztucznej nawierzchni przy Szkole Podstawowej w Zalesiu gm.
Sępólno Krajeńskie wraz z autopoprawką została przyjęta następującymi głosami:

11 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

za-

Uchwała Nr LIII/494/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 roku w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z boiska
sportowego wielofunkcyjnego ze sztucznej nawierzchni przy Szkole
Podstawowej w Zalesiu gm. Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 49 do
protokołu.

i) przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą pieniężną

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwały radni otrzyrnali
zawiadomieniem o sesji.

wraz z

Pani Sotkiewicz- Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego
wyjaśniła, że Klub Sportowy Krajna oraz Centrum Sportu i Rekreacji zło;:li wnioski
o uhonorowanie zawodników, którzy uzyskali w 2022 roku wysokie wyniki sportowe.
Dodała, że osób tych jest 39 z tego 28 otrzymuje statuetkę wraz z nagrodą pieniężną,
natomiast 11 osób otrzymuje statuetkę wraz z nagrodą rzeczową. Poinformowała, że
tytuł Sportowca Roku w kategorii junior przyznaje się Panu Pawłowi Łata, natomiast
tytuł Sportowca Roku 2022 w kategorii senior przyznaje się Panu Przemysławowi
Paterek. Następnie wymieniła wszystkich sportowców, którzy osiągnęli bardzo dobre
wyniki w sporcie.

Projekt uchwały został przedstawiony oraz pozytywnie zaopiniowany na Komisji
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyslcusji.
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Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz z nagrodą
pieniężną została przyjęta następującymi głosarni:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 50 do protokołu.

za-

Uchwała Nr LIII/495/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 roku w sprawie przyznania statuetki za osiągnięcia sportowe wraz
z nagrodą pieniężną stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

j) rozpatrzenia wniosku

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Następnie Przewodniczący RM wyjaśnił, że do Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
wpłynął wniosek o podjęcie uchwały o wpisanie przez Marszałka Województwa
Kujawsko-Pomorskiego linii kolejowej nr 281 na odcinku Kcynia-Nakło nad Notecią-
Mrocza-Więcbork-Sępólno Kr. -Karnień Kr. - Ogorzeliny do Wojewódzkiego aPlanu
Transportu Województwa Kujawsko-Pomorskiego na rzecz rewitalizacji w/w linii
kolejowej nr 281 i wpisanie w 2023 roku do nowego Wojewódzkiego Planu Transportu
codziennych przewozów pasa?;żerskich PKP na linii kolejowej nr 281 na odcinku
Kcynia-Nakło nad Notecią -Mrocza - Więcbork - Sępólno Kr. - Karnień Kr. -Ogorzeliny,
który zosta?ł przekazany Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim. Dodal, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przeprowadziła
postępowanie wyjaśniające i przygotowała opinię, którą zawarła w przygotowanyrn
projekcie uchwa?ły.

Przewodniczący RM odczytał treść opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Kserokopia opinii stanowi załącznik nr 52 do protokołu.

Następnie Pan Zdzisław Grzeca Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
przedstawił projekt uchwaly.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zamknqł dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku zosta?ła przyjęta następującymi głosarni:
za - 12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych

W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 53 do protokołu.
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Uchwała Nr LIII/496/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 roku w sprawie rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik nr 54 do
protokołu.

k) przekazania skargi skarżącej

Projekt uchwały radni otrz3miali wraz z za'w'adomieniem o sesji.

Przewodniczący RM poinformował, ze w dniu 2 grudnia 2022 r. wpłynęła pisemna
odpowiedż Pa?ństwowej Inspekcji Pracy Okręgowego Inspektoratu Pracy w Bydgoszczy
w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Sępólnie Krajeńskim.
Pismo to zostało skierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem pod?jęcia
dalszych czynności. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z w/wym.
pismem oraz opinią radcy prawnej przygotowała opinię, którą zawarła w
przygotowanym projekcie uchwa?ły. Przewodniczący RM odczytał tres+ć opinii.

Kserokopia opinii stanowi załącznik nr 55 do protokołu.

Następnie Pan Zdzisław Grzeca Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
przedstawił projekt uchwały.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przekazania skargi skarżącej zostala przy'ęta następującymi
głosa?rni:

za - 11 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymał się - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 56 do protokołu.

Uchwala Nr LIII/497/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 roku w sprawie przekazania skargi skarżącej stanowi załącznik
nr 57 do protokom.

1) utworzenia Gminnego Przedszkola nr 3 w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwaly radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor Zaldadu Obsługi Oświaty Samorządowej w
Sępólnie Krajeńskim przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwaly uzyska?ł pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i
Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknJ dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.
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Uchwała w sprawie utworzenia Gminnego Przedszkola nr 3 w Sępólnie Krajeńskim
została przyjęta następującyrni głosami:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 58 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LIII/498/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
stycznia 2023 roku w sprawie utworzenia Gminnego Przedszkola nr 3 w Sępólnie
Krajeńskim stanowi załącznik nr 59 do protokołu.

Głos zabrał Dyrektor ZOOS, który poinformowa?ł, że rekrutacją do przedszkoli w
szczególności dzieci trzyletnich prowadzić będzie Przedszkole Nr 1, Przedszkole Nr 2
oraz Przedszkole Nr 3, bo już teraz zostało utworzone. Dodał, że w związku z tym, że
nie ma jeszcze kadry pedagogicznej to zapisy i wnioski do Przedszkola Nr 3 będzie
prowadziło Gminne Przedszkole Nr 1. Wskazał, że od 20 lutego do 7 marca jest
możliwość składania wniosków o przyjęcie do przedszkoli.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że od tego momentu Rada Miejska będzie
obradowała w 11 osobowym składzie. Nieobecny w dalszej części radny RM Janusz
Tomas, który usprawiedliwił swoją nieobecność.

Następnie Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do
kolejnego punktu.

Ad. 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, ze na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji i
zapytań, więc nie ma odpowiedzi.

Następnie zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do następnego.

Ad. 13. Odpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządku obrad i poprosił Pana
Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielenie
odpowiedzi na złożone w dniu dzisiejszym wnioski lub wyznaczenie do tego
odpow'edniego pracownika.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wskaza?ł, że w sprawie wniosku złożonego przez
radnego RM Zdzisława Grzecę, który dotyczył interwencji przejścia w Zbożu ze
światłarni, że jest zrealizowane, a nie dziala, to gmina wystąpi na piśmie z zapytaniem
do inwestora Zarządu Dróg Wojewódzkich kiedy będzie to działa?ło.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wskazał, że jeśli chodzi o sugestię radnej
RM Lucyny Pająk w sprawie niedokończonego asfaltu na drodze wojewódzkiej to
również gmina wystąpi do Zarządcy Drogi Wojewódzkiej z zapytaniem kiedy ta
inwestycja zostanie zakończona.

Ponadto Pan Waldemar Stupalkowski wyznaczył osoby do udzielenia odpowiedzi na
kolejne wnioski złożone na sesji RM tj. na wniosek Sołtysa Zalesie, dlaczego żłobek w
Zalesiu ma być zlikwidowany i czy można świetlicę zaadaptować na potrzeby żłobka.
Dodał, że to pokrywało się z interpelacją Pana radnego Antoniego Dolnego. Do
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udzielenia odpowiedzi wyznaczył Panią Kierownik Klubu Małego Dziecka. Nadmienił,
że na kolejny wniosek, czy zapytanie Pa?ni Sołtys Skarpy, która poprosiła o podanie
przyczyny odebrania głosu na sesji nie potrafi ustosunkować się być może Pan
Przewodniczący wyjaśni to do końca.

Przewodniczący RM poinformował, że podobne zapytanie od Pani Sołtys miał na
poprzedniej sesji, prosiła o akta prawne. Dodał, źe wysłał pismo z aktami prawnymi
na jakiej podstawie odebrał głos. Nadmienił, że nie ma Pani Sołtys, bo rozszerzyłby
ten temat. Stwierdził, że odpowiedź da na piśmie.

Następnie głos zabrała Pani Maria Tyda p.o. Kierownika Klubu Dziecięcego w
Centrum Ma?łego Dziecka i Rodziny w Sępólnie Krajeńskim, która wskazała, źe mamy
tutaj sytuację z przeniesieniem. Nadmieniła, że forma opiekunów dziennych zosta?ła
powołana podczas rozbudowy żłobka w 2017 roku. Wspólnie z Panią Dyrektor
dokonano analizy ile dzieci z Zalesia przez ten okres było w opiekunach dziennych w
Zalesiu i po rozeznaniu ile obecnie jest złoźonych podań, okazało się że przez ten czas
mieliśmy 6 dzieci, czyli średnio jest to 1 dziecko z Zalesia w ciągu roku. Podkreśliła,
że teraz jest tylko 1 zgłoszenie z Zalesia, gdzie ze względów regulaminowych to dziecko
nie mogłoby być przy5e,te, ponieważ rodzic, a dokładniej mama jest osobą
niepracującą. Stwierdziła, źe z tego względu została podjęta taka decyzja. Dodała
również, że umowa jest zawierana z opiekunem dziennym a nie z instytucją.
Następnie Pani Kierownik wyjaśniła, że odbyło się również, spotkanie z rodzicami,
którzy od września będą mieli dzieci pod naszą opieką, ponieważ rodzice
zadeklarowali chęć przeniesienia dzieci, gdyź pracują w Sępólnie i jest to kwestia
jednego dziecka z Zalesia. Dodała, że w Sępólnie będą zagwarantowane miejsca dla
tych dzieci, w nowo powstającej sali, która będzie zaadoptowana. Stwierdziła, że
patrząc na racjonalne oraz ekonomiczne gospodarowanie środkami publicznymi
uważa, źe taka decyzja jest prawidłowa.

Następnie Przewodniczący RM poinformowa?ł, źe otrzyma?ł pisemne informacje
dotyczące realizacji wniosków z poprzednich sesji RM. Wskazał, że odpowiedzi zostały
przesłane radnyrn pocztą elektroniczną i nie będzie ich czytal, chyba źe radni wyrazą
taką wolę. Sprzeciwu nie było.
Wpłynęły odpowiedzi na wnioski :

1) w sprawie wniosku Pani Anny Miczko wiceprzewodniczącej RM w sprawie
zamontowania przęseł wzdłu?ź schodów schodząc do kościoła. Kserokopia
pisma stanowi załącznik nr 60 do protokołu,

2) odpowiedż na wniosek Pani Sołtys Sołectwa Skarpa w sprawie uzasadnienia
odpowiednimi przepisarni na jakiej podstawie Przewodniczący Rady Miejskiej
odebra?ł głos na sesji w dniach 25 maja 2022r. oraz 30 listopada 2022r.
Przewodniczący RM doda?ł, źe korzystając ze Statutu Gminy wskazał Pani
Sołtys w piśmie odpowiednie punkty i artykuły. Kserokopia pisma stanowi
załącznik nr 61 do protokołu,

3) odpowiedż na wniosek Pani Sołtys Sołectwa Skarpa w sprawie budowy
świetlicy wiejskiej w Skarpie. Dodał, że wniosek został uzupełniony
sprostowaniem z dnia 4 stycznia 2023r., które dotyczyło błędu powinno być:

.Strategia Rozwoju Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2030.
Sprostowanie radni również otrzyrnali. Kserokopia pisma stanowi załącznik
nr 62 do protokołu,

4) o d p o wi e d ż na

ustosunkowania
wniosek

się do
Pani

zapisÓw
Sołtys Sołectwa Skarpa w sprawie

wniosku dotyczącego budowy sali
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gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Zalesiu. Kserokopia pisma stanowi
załącznik nr 63 do protokołu.

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowa?ł, że wpłynęła odpowiedź na
pytania złożone przez radnego RM Antoniego Dolnego w sprawie złożonego przez Pana
radnego oświadczenia majątkowego w punkcie ,,Interpelacje i zapytania radnych".
Dodał, że radni otrzymali odpowiedż, więc nie będzie czytał. Kserokopia pisma
stanowi załącznik nr 64 do protokołu.

Przewodniczący RM jeszcze raz przypomniał co to jest interpelacja i zapytanie zgodnie
z ustawą. Dodał, źe tego będzie się trzymal przy ich s?-dadaniu oraz wskazał; że w
punkcie wolne wnioski i informacje nale$ składać wnioski, a nie pytania.

Art. 24. 4. Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczertiu dla gmiriy. Interpelacja
powinna zawierać krótkie przedstawienie stariu faktycznego będącego jej przedmiotem
oraz wynikaj«:lce z niej pytariia.

5. Zapytarria składa się w sprawach aktualnych problemów gm'my, a takż,e w
celu uzyskania infomacji o konkretnym stariie faktycznym. Przepis ust. 4 zdariie
drugie stosuje się odpowiedrcio.

Pan Przewodniczący RM doda?ł, że to co wnioskował, bądź interpelował Pan radny było
niezgodne z zapisem.

Następnie Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i
Rolnictwa poinformowa?ł, że wniosek w sprawie zarnontowania luster drogowych na
ulicy bł. ks. Jerzego Popiełuszki został zrealizowany, ponieważ lustra zostały ju?ż
zarnontowane.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do udzielonych odpowiedzi? Pytań nie
było, więc Przewodniczący RM zamla'iął ten punkt porządku obrad i przeszedł do
kolejnego.

Ad. 14. Zakończenie sesji

O godz. 13:30 w zw'ązku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Franciszek Lesinski
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękowal wszystkim za udział w sesji. Zarn]-=;nął
sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając słowa ,,Zarnykarn LIII sesję
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim?.

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 14 lutego 2023 r.
ł

Obradom przewo[nidzył:przewoa

Przewodniczący

l

5skiej

inż. Francr?szek Lesinski
./

mgr Mirena Fros:

Protokołowa?ła: (,,( 1.-'-«

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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